
Vážení, 

vím, že jste si vědomi významu vaší práce pro pacienty a pro společnost. Přesto vám musím 

opravdově poděkovat za to, co jste pro mne udělali. Ocenil jsem váš přístup k pacientům, a to 

jak v přípravných fázích při organizaci zákroku, tak při hospitalizaci, ochotu a zdatnost 

zdravotnického personálu, podrobnou informovanost o všem, co pacienta čeká. Povšiml jsem 

si, jak prolíná vědecká činnost s praxí, jak jsou neustále minimalizována rizika ve všech 

oblastech a rozhodování není ponecháváno na jednotlivcích, ale na konziliu.  

Byl jsem operován 16.10.2014 (hlavní operatér pan doktor MUDr. Petr Fila – Bentallova 

operace – teprve při operaci bylo zjištěno vrozené onemocnění chlopně). Pooperační 

rekonvalescence probíhala bez komplikací. Cítím se stále lépe, lépe než kdykoliv před 

operací. (Myastenie se mi nevrací a cukrovka mne netrápí.) 

P.S. Již v  mládí lékaři slyšeli na srdci něco, co není zcela obvyklé. Otec měl starosti, o co jde. 

Při vojenské základní službě jsem byl hospitalizován v Českobudějovické nemocnici na 

vyšetření srdce. Později tento problém vyšuměl.  

Od svých 28 let, kdy mi byl náhodou naměřen krevní tlak 140/110, jsem léčen na hypertenzi. 

Poslední roky jsem bral 5 různých léků jen na tlak, byl jsem dvakrát bezvýsledně 

hospitalizován. Obvodní lékař mne poslal ke kardiologovi a ten v červnu 2014 zjistil rozšíření 

aorty. Dnes tři čtvrtě roku po operaci mám na polovinu snížené množství léků na hypertenzi a 

tlak zcela v normě. 

Ještě jednou děkuji za perfektní práci všem lékařům a zdravotnickému personálu. CKTCH 

přeji ještě více úspěchů a uznání ve světovém měřítku. 

  

V Uherském Hradišti 19.07.2015,  

Pavel Dubina 

 


